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2021-09-02

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw (via Zoom)

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen (via Zoom)
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson
Ledamot valberedningen Joseph Löfving t.o.m. §4
Sökande valberedningen Rakel Hellberg t.o.m. §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Rakel Hellberg adjungeras in med närvaro- och yttranderätt tom 4.

§4 Fyllnadsval
valberedningen

Rakel Hellberg söker valberedningen. Rakel går trean och har inte körkort. Hon
söker för att inte så många andra gör det och det är viktigt att det finns en
valberedning. Linnea frågar om det faktum att Rakel är DPP har påverkat
henne att söka. Rakel svarar: en smula. Carl undra om hon har några tidigare
valberedningserfarenheter eller övriga erfarenheter. Rakel har suttit i DP, vilket
är valberett. Hon har även suttit i bakis och hon sitter i Finform samt den
nystartade stödgruppen.
Frågestunden är slut, Rakel lämnar rummet och persondiskussion tar vid.
Beslut: Att fyllnadsvälja Rakel Hellberg till ledamot i valberedningen 21/22.

§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Mijo har preppat grill med styret och kört bil.
Axel var på grill med styret. Han har fotat en massa men nu är det paus ett
tag.
Emelie har det bra. Stödgrupen börjar komma igång. Hon hade möte med
Weidow om tvåornas välmående, mer kommer sen i §13.1.
David hade grill med styret han med. Han har kollat igenom väldigt många
riskbedömningar.
Linnea har delat ut lite nycklar. Hon fick ett väldigt fint och väluttänkt mejl
från Piff och Puff angående sektionsengagemang, mer om det i §11.
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Carl varit på en del arr. Han var på KU i måndags och har anteckningar som
kanske är roliga för resten av styret att läsa. Carl mår bra!

§6.2 DP DP har två arr kvar: ett idag och ett imorgon, sen är de klara.

§6.3 F6 F6 planerar inför Sagogasquen. De har mycket att göra men det är roligt. De
arrar mycket med KfKb6 och skaffar vänner.

§6.4 FnollK FnollK har knappt något kvar att arra. De kan fokusera på plugget istället.

§6.5 SNF SNF letar kursutvärderare och ska ha cocktailparty ikväll. De har hämtat gamla
kursböcker som man kan läsa om man är intresserad av andra böcker än den
vanliga kurslitteraturen. SNF fick dem gratis från någon på MV. De finns att
läsa på Focus.

§6.6 Foc Foc hade arr i helgen vilket var en stor succé. Det kom inte så många som
anmält sig, verkar vara ett genomsyrande problem för mottagningen i år. De
ska ha teambuilding.

§6.7 FARM FARM preppar för sista arret. Det ska bli skönt när det är klart.

§7 Uppdateringar
mottagningen

Emma tycker inte att biljettförsäljningar funkar bra. Folk anmäler sig men
dyker inte upp, vilket är lite respektlöst. Det är väldigt få som avanmäler sig
från arr de inte går på trots flertalet påminnelser.

§8 Rutiner för hantering
av Covid-19

Carl var på KU i måndags och har lite uppdateringar fån kåren. De tog upp
att SVT skrivit en artikel om Nollan och corona, den klassiska ”folk festar och
det är läskigt”. Det är alltså viktigt att tänka på hur det ser ut utåt.
Carl frågade kåren om hur mycket vi ska informera dem om. Tidigare under
mottagningen har vi endast anmält positiva covid-fall, men tydligen ska vi även
anmäla när folk har symptom och befunnit sig på arr eller i skolan under tiden
de varit smittsamma. Om man har symptom ska vi rekommendera att man
testat sig. Man kan inte komma hit om det inte gått minst 48 h sen man slutade
uppvisa symptom eller om man kan uppvisa ett negativt test. Carl föreslår att
Mijo gör googleformulär där man kan anmäla att man har symptom samt att
styret sammanställer länken till formuläret med information om vad som gäller
och skickar till det till ordförande i kommittéer samt phaddergruppschefer.
Mijo undrar om hur formuläret ska se ut. Det är viktigt att folk hör av sig när de
testat sig för vi vill inte bara veta om folk har symptom, utan om det är corona
eller inte. På så sätt kan vi höra av oss till kåren några dagar senare och kåren
kan då ta bort det fallet från listan. Om folk har feedback gällande formuläret
ska det gå till Mijo. Emma vill att vi lägger ut i sektionsaktivagruppen så att
man kan länka formuläret i varje biljettsläpp.

§9 Sektionsaktivastäd Djungelpatrullen vill hålla i ett sektionsaktivastäd och Lowe har lite frågor å
Gustavs vägnar. Förra årets städ blev inställt på grund av corona, men går
det att arra ett städ i år? Förra året skulle städet vara efter coronadupen,
vilket inte var särskilt lämpligt. Dessutom var allt var på distans ändå. Emma
frågar vad ett sektionsaktivastäd är och Lowe svarar att alla sektionsaktiva
samlas, DP delegerar och hela Focus städas. Oftast sker det fyra gånger per
år, dvs en gång per läsperiod. Har man varit på städet får man dessutom gå
på sektionsaktivatack. Lowe trycker på att det är nyrenoverat så det är extra
viktigt att hålla rent. Det tar inte lång tid och det är inte jobbigt. Martin
inflikar att det bara är tre gånger per år och det sista städet är sköts av DP-
aspar. Det är Foc, F6 och styret håller i sektionsaktivatacken och det brukar
vara till exempel bastu eller sittning. Jesper undrar om kommer det finnas fika
och Lowe lovar honom en kaka.
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Enligt Emma borde det gå bra så länge det inte är för många och resten av
mötet håller med. David inflikar att om det ska planeras in får DP gärna vänta
lite, för han behöver prata med Tord om renoveringen. Det behöver bli klart
och de måste få städrutiner. DP får vänta lite och hör av sig till David senare
om datum.
Carl föreslår att styret godkänner att DP arrangerar ett sektionsaktivastäd,
vilket bifalles.

§10 Minimottagning för
tvåor och treor

Det finns numera ett inlägg i facebookgruppen med ett anmälningsformulär.
Det är sex personer som fyllt i, men ingen tjej. Styret behöver hjälp att sprida
det så att vi får fler sökande. Carl föreslår att man kan skicka till kommit-
téer och pateter eller kanske återuppliva någon gammal aspchatt. Det är ett
ypperligt tillfälle att få vara lite sektionsaktiv, med en budget på 75 000 kr vil-
ket motsvarar ungefär en tredjedels mottagning. Styret behöver välja en liten
grupp människor som sköter planeringen. Carl undrar över hur invalet borde
ske, med tanke på att det är arvoderat. Borde valberedningen vara inblandad?
David tycker att man åtminstone pratar med valberedningen och att de sökan-
de får komma hit och presentera sig. Axel påpekar att vi också måste bestämma
hur många vi ska ha, med tanke på att arvoderingen är för 30 timmar, oavsett
hur många som är med. Carl frågar resten av styret om det passar det bra att
kärnstyret tar det, och det gör det.

§11 Sektionsengagemang Kärnstyret har tittat på hur lätt det är att engagera sig på sektionen utöver
de redan existerande förenikngarna och vill uppdatera infon på ftek om hur
man engagerar sig på sektionen. Det är väldigt lite tid kvar på mötet, så Carl
föreslår att diskussionen kan ske vid ett senare tillfälle. Linnea har mejlat Piff
och Puff och frågat om de vill vara med och engagera sig i detta och fick ett
väldigt fint mejl till svar, vilket hon påminner om att resten av styret kan titta
på. Carl säger att det är bra att använda sektionens kollektiva hjärncell.

§12 Godkända äskningar
(”Speedos och mat till
JämF”)

Axel har godkänt några äskningar. Sektionsnörden ska göra en nollbricka för
300 kr. JämF hade en workshop i tisdags där de bjöd deltagarna på pastasallad
för 1 000 kr. KaffeOllektivet har startats upp igen och de tänkte köpa kaffe till
Focus för 1 000 kr, men det blev för 500 kr istället eftersom Axel inte kunde
räkna. Det är ett gäng som tänkt titta på fotboll i FB senare idag och de har
fått 300 kr för snacks.

§13 Övriga frågor

§13.1 Arr för tvåor via
Weidow

Weidow har märkt att tvåorna är ensamma och tänkte ha ett arr för dem, till
exempel pizza och speed dating för att hitta pluggkompisar. Han vill ha två
kontaktpersoner och Emelie är en av dem. Den andra behöver inte sitta i styret.
Planen är att det ska vara så lite att göra som möjligt för de som arrar.

§13.2 DuP Lowe undrar om det är okej att hålla en Nollanfri DuP nästa fredag då det
ändå är bal. Albert tycker det är fine. DP ska inte göra PR i 2021-gruppen
utan i fysikteknologsektionen. Emma undrar om det bara är för phaddrar eller
om folk som inte phaddrar också kan komma. Lowe tänker att det bara är tvåor
och treor. Linnea ser lite sårad ut och han ändrar sig snabbt till folk som inte
är Nollan. Carl tänker att det ska skötas snyggt och Emma tycker det låter
jättebra. Styret beslutar att låta DP hålla en Nollanfri DuP.

§13.3 Hylla för
mikrovågsugnar

Lowe undrar om DP köpa mikrohylla på rustrundan. David ska ta upp med
Tord och ger besked nästa vecka.

§13.4 Påminnelse från vSO Pubrunda är inte okej just nu. Det finns ett flertal pubar runtomkring campus
som är öppna idag, men endast för den egna sektionen. Gasquen har öppet för
alla, men det är en annan sak.
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§14 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:00 prick!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.

4

mailto:styret.sekr@ftek.se

	Mötets öppnande
	Val av justerare
	Adjungeringar
	Fyllnadsval valberedningen
	Incidenthantering
	Runda bordet
	Kärnstyret
	DP
	F6
	FnollK
	SNF
	Foc
	FARM

	Uppdateringar mottagningen
	Rutiner för hantering av Covid-19
	Sektionsaktivastäd
	Minimottagning för tvåor och treor
	Sektionsengagemang
	Godkända äskningar (''Speedos och mat till JämF'')
	Övriga frågor
	Arr för tvåor via Weidow
	DuP
	Hylla för mikrovågsugnar
	Påminnelse från vSO

	Mötets avslutande

		2021-09-09T13:16:07+0200
	Carl Strandby


		2021-09-21T19:19:03+0200
	Linnea Hallin


		2021-09-08T15:41:04+0200
	Albert Vesterlund




